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zdravím, nevím jak Vám,ale mě se zdá že to tu není co bývalo... povídání o kolkách,závodech,závadách
atd...a hlavně bazar hlavně bazar plný všeho možného,co kdo měl doma,co se nehodilo a druhému zase
ano... prodej kolek,výměna.. ted otevřu bazar a krom dvou inzerátů je to tam plné inzerce prodejců
kolek  ze všech koutů republiky...to samé bohužel prokopírované jako přes kopírák Motorkáři.cz/dříve
moji motorkáři/... už tu moc lidi neinzerují,samá komerce... dříve jsem otevřel inzerci...a prvních
místech 10 inzerátů Can amů..k tomu kola,výfuky,díly atd...zajímavé věci za slušné ceny,starší použité
věci,prostě bazárek.. ted otevřu Quadmanii a koukají na mě čínské radlice... je to jen můj
názor,neočekávám reakce,ani tvrzení,že to tak není,nebo proč to tak je,možná se i pletu.. jen jsem to
chtěl napsat... mějte se.
leos2 12.01.2018 09:40:28

Tu inzerci jsem tady kdysi řešil. Taky mě sere když je na Bazaru inzerovaná nová věc!
od kdy je bazar nových věcí? . bylo mi řečeno že si mám vyfiltrovat nové věci a pak je
to ok. no není. takže lezu na Bazoš ten ale s filtrama je na štíru . Tak zbývá S-Bazar.
Tady je to prostě placené prodejci a z něčeho musí být QM živá.
1Pegas 12.01.2018 11:04:19

O článcích ani nemluvě. Dřív se sem tam objevil "nezávislý" test nějaké 4kolky s
osobním názorem testujícího, jako třeba ten legendární rychle smazaný test Démona
:-DD , o kterém se vedli na fóru diskuse, ale dneska? Doslova a do písmene opsaný
reklamní prospekty (n) . Jak píše Leoš, z něčeho musí být QM živá, ale tohle jsou spíš
hřebíky do vlasní rakve.
Číro 15.01.2018 18:21:05

Njn.Padlo to tady na hubu.Drží se pár témat,kde ovšem píšou většinou nováčci když
mají problém.A pár kluboven co ještě odolává Ksichtí knížce. : Příklad z Klubovny na
pokec.Nebyl problém za večer prokecat 6 stránek.Za loňský ROK to bylo přesně 3.5
stránky. (n) Lidi na to serou a chodí na FB. : Taková je doba.
pirda 15.01.2018 18:36:37

A co se toho na dálku vypilo :lol: :lol: :lol:
Číro 15.01.2018 18:41:51

pirda> :-DD :lol: To teda.
pirda 15.01.2018 18:43:42
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Teď kolikrát sedím sám u noťasu a ani si nemám s kým připít :lol: :lol: :lol: :lol:
Číro 15.01.2018 18:46:34

Jeden čas jsem s kámošema provozoval přes skype internetovou hospodu. :lol: Strašný
věci! (s) Žena byla ráda. :lol:
pirda 15.01.2018 18:56:54

Číro> :-DD no jo,,bejvávalo,, :-(
Bob9 15.01.2018 19:02:48

JJ,jde to asi napříč všema fórama a koníčkama.Měl jsem předtím pár let jiné hobby,a
pamatuju že co sobota nebo neděle se nás v lese sešlo 15-16,a v týdnu jsme večer
propsali mrak příspěvků na fóru a ještě si dělali srandu,že z toho máme chat.Pak na to
lidi začli s.át,a ty co zbyli si udělali skupiny na FB,takže jsme šli dva tamhle a současně
čtyři tamhle v jinej čas,na nějákou družbu a pokec už se ani nedostávalo,škoda,velká
škoda :o  BTW-tady na foru jsem byl už někdy 2009 a pravda,že to jelo víc,víc
zapálených lidí,bazar,atd.Nenaděláte nic.
Cirda 15.01.2018 19:19:22

Nevím, pár let jsem už denně chodím taky a ty kecy mě příjdou furt stejné :-$ :-$
Číro 17.01.2018 16:44:08

Cirda> Njn.Jenže k vám taková vymoženost jako Facebook ještě nedorazila! :-$ :lol:
Buď rád. :-DD
Cirda 17.01.2018 18:10:08

Jirko dorazil ;-) ale zatím o něj nestojím :-D Kluci tady píšou že se to tu změnilo :-$
proto píšu že si myslím že to je tu furt stejné, jenom ty lidi víc využívají ten FB :-D
dobře, souhlasím že na tom bazaru se víc prodávají nové mašiny než ty ojetiny
realalien 30.01.2018 20:20:17

...pravdou je, že jsem tady býval taky víc, když jsem kolku neměl! :-DD Hádalo se to
tady, co je lepší a jen málo kdo seriózně uměl poradit vzhledem k finančním
možnostem člověka. Na omluvu chci říci, že spousta si jich nechtěla nechat poradit!
Když se někdo nový ne něco zeptal, byl odkázán na to, že už to tu bylo...Čím déle mám
kolku, tím více zjišťuji, jak je trnem v oku a že není moc míst, kde by se dalo "legálně"
(v klidu) zajezdit. Když jedeš dále, stejně jezdíš tou samou cestou, kolem stejných
chalup...Zelených pytláků je všude spousta a lesy u nás jsou obestavěny posedy, jak
hranice bunkry před válkou :lol: Mít kolku a nemít kde jezdit, je jako chovat pitbula na
balkóně! Naštěstí to ještě není tak hrozné. Hlavní je mít rozum a také respekt! Turisté,
koňáci, zasetá pole a z jara rodící se zvěř! Kdyby nám tak chtělo alespoň na týden
pořádně zasněžit, abych si mohl s pluhem udělat na vesnici oko...ale to už je jiný
příběh Adriene§
Aluman 31.01.2018 23:49:04

Tím způsobem jak se to tu vede se není čemu divit, administrátoři si to jedou jak se jim
hodí, příspěvky ve foru mizej jak becherovka na hradě, aktualizace článků tragická a
jejich kvalita není o moc lepší.

Stránka 2/2
01.02.2018 04:08:20

Motorkáři.cz


